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      Annotation

    
        
          Объектом исследования – предприятие сферы услуг по взысканию компенсации с авиаперевозчика.
Предметом исследования – процесс разработки бизнес-плана и оценка его эффективности. 
Целью выпускной квалификационной работы является разработка бизнес-плана по созданию стартапа и его экономическое обоснование.
В работе были изучены теоретические аспекты бизнес-планирования, изучена и описана структура бизнес-плана, проанализирован рынок в сфере услуг по взысканию компенсации за задержку, отмену или овербукинг авиарейса, разработан бизнес-план создания компании «ClaimRadar» и произведена оценка эффективности проекта.
        

        
          The object of the research is an enterprise in the sphere of services for the recovery of compensation from an air carrier.
The subject of study - the process of developing a business plan and evaluation of its effectiveness.
The purpose of the qualification work is to develop a business plan for creating a startup and its economic justification.
The paper examined the theoretical aspects of business planning, studied and described the structure of the business plan, analyzed the market in the field of services to recover compensation for delay, cancellation or overbooking of the flight, developed a business plan for the creation of the company ClaimRadar and assessed the effectiveness of the project.
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